
Poděkování harrachovským olympionikům 
 
Na nedávno skončených zimních olympijských hrách se určitě neztratili sportovci rekrutující se 
z občanů Harrachova či odchovanců zdejších oddílů. Harrachov měl významné zastoupení i na 
trenérských pozicích. Těm všem patří poděkování za vzornou reprezentaci od harrachovských 
opozičních zastupitelů sdružených při portálu Váš Harrachov. 
 
Nejblíže k cennému kovu měla biatlonistka Eva Puskarčíková, jež v rámci české ženské štafety se 
umístila na 4. místě. Na 7. místě v závodě družstev skokanů skončili Lukáš Hlava a Antonín Hájek a 
stejným pořadím družstevním se mohou pochlubit i kombiňáci Tomáš Slavík a Míra Dvořák. 
Zastoupení v podobě Dušana Kožíška jsme měli i ve štafetě běžců, ta obsadila 8. místo. Mezi kuriozity 
patří také trenérské soupeření bratrů Jiroutkových, kdy David vede český skokanský tým a Jakub 
koučuje družstvo Itálie. „Pevně věříme, že i při příštích ZOH 2018 konaných v Koreji bude mít 
harrachovské lyžování či biatlon opět zdatné zastoupení, třeba již přetavené v nějaký ten cenný kov“, 
v to věří zastupitel Tomáš Ploc, sám někdejší sdruženářský reprezentant.  
 
Již za pár dní se můžete těšit na výkony českých skokanů při domácím Mistrovství světa v letech na 
lyžích 2014. Snad to bude létat především specialistovi na tuto disciplínu Tondovi Hájkovi, který je 
stále držitelem českého rekordu 236 metrů z Planice 2010.  
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Partnerské olympijské duo v podání Evy Puskarčíkové a Tondy Hájka      (zdroj Facebook Evy Puskarčíkové)  
 
 
 


